



## South Cove Manor at Quincy Point Rehabilitation Center

---

### COVID-19 Update

---

Dear Family and Friends of South Cove Manor:

Since early 2021, South Cove Manor has been one of the leading nursing home organizations in Massachusetts when it comes to both staff and resident COVID vaccination rates. That trend continues today – We have one of the highest percentages of both staff and residents that have consented to receive a booster dose, with 84% of our staff, and 84% of residents having already received their third dose.

Recently the Massachusetts Department of Public Health mandated that all nursing home staff must receive a booster dose of COVID-19 vaccine by February 28, 2022. Because of that, we have scheduled vaccination clinics in the building for our staff on January 25th, and 26th. Tai Tung Pharmacy staff members will be in our building providing Moderna boosters to our staff that have not yet received it, and we wanted to extend the opportunity to those remaining residents that would like to receive it as well.

Our staff will be in contact with families and residents next week to discuss this with you. This choice is an incredibly personal one, and I and our staff respect whatever decision you feel is right for you and your family. Our goal is to make sure that you know that there is an opportunity to receive a third dose, and to provide answers to any questions that you have about it.

Please let Li Chen, or I know if you have any questions, and thank you again for

placing your trust in South Cove Manor.

Sincerely,  
William J. Graves  
President & CEO

---

## COVID-19更新

---

親愛的中華頤養院的家人和朋友：

自 2021 年初以來，就員工和院民 COVID 疫苗接種率而言，中華頤養院一直是馬薩諸塞州領先的療養院組織之一。這種趨勢今天仍在繼續——我們是同意接種加強劑量的工作人員和居民比例最高的設施之一，我們有 84% 的工作人員和 84% 的居民已經接受了第三劑疫苗。

最近，馬薩諸塞州公共衛生部要求所有療養院工作人員必須在 2022 年 2 月 28 日之前接種加強劑量的 COVID-19 疫苗。因此，我們已於 1 月 25 日和 26 日在大樓內為我們的員工安排了疫苗接種診所。大同藥房的工作人員將在我們的大樓內為尚未接種的員工提供 Moderna 加強針，我們也希望將這次機會擴大到那些也希望接種的院民。

我們的工作人員將在下週與家人和居民聯繫，與您討論此事。這個選擇非常個人化，我和我們的員工尊重您認為適合您和您的家人的任何決定。我們的目標是確保您知道院民機會接受第三劑，並為您提出的任何問題提供答案。

有任何問題請讓陳力，或者我知道，再次感謝您對中華頤養院的信任。

真摯地，  
威廉·J·格雷夫斯  
總裁兼首席執行官

---

Please support  
South Cove Manor

請支持  
中華頤養院

DONATE VIA CREDIT CARD



[Click here for Donation Form  
to mail a check](#)



**South Cove Manor at Quincy Point  
Rehabilitation Center**

288 Washington Street, Quincy, MA 02169  
(617) 423-0590

[www.SouthCoveManor.org](http://www.SouthCoveManor.org)  
[info@southcovemanor.org](mailto:info@southcovemanor.org)



Like us on  
**Facebook**

If you believe you received this message in error or wish to no longer receive email from us, please  
[\(Unsubscribing is not supported in previews\).](#)